
 

 

 

 

Tarnów, 17 września 2024 r. 

KRM.0003.95.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na VII sesji Rady Miejskiej 12 września 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Józef Gancarz zauważył, że podczas 
budowy zjazdu z autostrady w Krzyżu na wysokości ulicy Nowodąbrowskiej zamontowano tam 
zaciemnione panele. Natomiast po prawej stronie od zjazdu jest droga techniczna, z której wyjeżdża 
się na ulicę Nowodąbrowską, a panele te utrudniają widoczność na tym wyjeździe. W imieniu 
mieszkańców prosi, aby zamienić je na panele szybowe z poliestru, poliamidu, tak aby osoby 
wyjeżdżające z drogi technicznej w ulicę Nowodąbrowską widziały dobrze, co się dzieje na drodze  
z lewej strony. Według radnego to będzie koszt ok. 30 tys. zł. W związku z tym bardzo prosi, aby jeszcze 
w tym budżecie zagospodarować pieniądze na ten cel i wykonać prace przed zimą. Uważa, że te panele 
zaciemnione można wykorzystać w innym miejscu, więc nie byłaby to strata finansowa. 

   

 

 

 

 

 

 

 


